
 

  

 
 

 
DRUHÉ SETKÁNÍ ŘÍDÍCÍHO VÝBORU 

Místní akční plán pro ORP Vysoké Mýto IV., reg. číslo: CZ.02.02.XX/00/23_017/0008252 
28. 5. 2024, 14:30 – 15:30 hod., Komunitní centrum, Choceň 

 
ZÁPIS 

Program: 
 

1. Administrativa 

2. Evaluační plán 

a. Schvalování dokumentu 

3. Strategický rámec 

4. Proces Místní akční plánování 

5. Organizační struktura MAP IV 

a. Schvalování dokumentu 

6. Informace z projektu MAP IV 

a. Činnost pracovních skupin 

b. Realizace aktivit 

c. Plán aktivit na podzim 2024 

7. Informace z MAS NAD ORLICÍ, o. p. s. 

8. Informace z MAS Litomyšlsko, o. p. s. 

9. Diskuze 

------- 
 

1. Administrativa 

Veronika Pažinová, členka realizačního týmu, přivítala účastníky a zahájila druhý Řídící 
výbor projektu MAP IV Vysokomýtsko. Nejprve představila program. Pak přistoupila 
k prvnímu bodu, kterým byla administrativa. Zapisovatelkou byla ustanovena Kateřina 
Novotná, ověřovatelkou Edita Lipavská.  

2. Evaluační plán 

Veronika Pažinová seznámila členy Řídícího výboru s návrhem Evaluačního plánu. Návrh 
evaluačního plánu vytvořil evaluátor ve spolupráci s RT, ŘV a pracovními skupinami dle 
Postupů MAP IV. Návrh finálního Evaluačního plánu byl členům Řídícího výboru zaslán 
s předstihem k prostudování a připomínkování. Každý ze členů Řídícího výboru měl 
možnost nahlédnout na vytištěnou verzi během jednání Řídícího výboru. Veronika 
Pažinová prošla se členy Řídícího výboru celý dokument bod po bodu. K návrhu 
Evaluačního plánu nebyly žádné připomínky, návrh byl přijat za finální verzi a přešlo se 
ke hlasování. 



 

  

 
 

Dokument Evaluační plán byl jednohlasně schválen Řídící výborem. 

3. Strategický rámec 

Petra Čejková představila členům Řídícího výboru aktuálně platný Strategický rámec do 
roku 2025. Nejsou žádné nové investiční záměry, tudíž Strategický rámec zůstává platný. 
Řídící výbor byl seznámen s plánem a jednotlivými kroky vedoucími k aktualizaci textové 
i tabulkové části Strategického rámce do roku 2028.  

4. Proces Místní akční plánování 

Dalším bodem k jednání byl Proces Místní akční plánování, který členům Řídícího výboru 
představila Petra Čejková. Byl zde vysvětlen postup, zainteresované skupiny a jejich 
odpovědnost, jednotlivé výstupy. Výsledkem celého Místního Akčního plánování je 
aktualizovaný Dokument MAP, jehož aktualizace bude probíhat po celou dobu realizace 
projektu MAP IV. Schvalování finálního, aktualizovaného Dokumentu MAP bude 
probíhat v posledním monitorovacím období projektu. 

5. Organizační struktura MAP IV 

Kateřina Novotná dále navázala s představením Organizační struktury MAP IV. Samotná 
organizační struktura zůstává stejná jako při představení během prvního setkání Řídícího 
výboru. V dokumentu Organizační struktury byl aktualizován bod zodpovědnost a 
komunikační tok mezi jednotlivými aktéry. Tento dokument byl s předstihem zaslán 
členům Řídícího výboru a zároveň byl také k nahlédnutí ve vytištěné formě během 
jednání. Jelikož neměl nikdo z členů Řídícího výboru připomínky ke změnám, přešlo se 
k hlasování. 

Dokument Organizační struktura byl jednohlasně schválen Řídícím výborem. 

6. Informace z projektu MAP IV 
a. Činnost pracovních skupin 

Dalším bodem jednání bylo seznámení s průběhem činností jednotlivých Pracovních 
skupin MAP IV. U všech pracovních skupin již proběhlo v únoru první ustavující setkání, 
kde realizační tým seznámil členy s projektem MAP IV. Finanční pracovní skupina se 
podruhé setkala před zasedáním Řídícího výboru 28.5.2024, kde projednávala Evaluační 
plán a proces Místního akčního plánování. Další plánované setkání proběhne 20.6.2024, 
kde se setkají členové pracovních skupin pro podporu moderních didaktických forem 
vedoucích k rozvoji klíčových kompetencí, rovné příležitosti a čtenářská gramotnost. 
Obsahem programu bude tvorba seznamu Místních lídrů a proces Místního akčního 
plánování. Konec pracovní skupiny bude věnován společnému zakončení školního roku 
s programem Lesní mysl, který je zaměřen na psychohygienu. 

b. Realizace aktivit 

Realizační tým seznámil členy s proběhlými aktivitami v rámci čtyř implementačních 
aktivit - podpora rozvoje celoškolských přístupů k oblasti wellbeingu, podpora vedení 



 

  

 
 

škol, školských zařízení a zřizovatelů, zvyšování kompetencí pracovníků ve vzdělávání, 
zvyšování kompetencí dětí a žáků. Dále realizační tým připomněl otevřenou nabídku 
vzdělávacích kurzů Akademie Libchavy pro pedagogy i ředitele škol platnou pro podzim 
2024. 

Veronika Pažinová informovala Řídící výbor o projektu Podpora mobility v Pardubickém 
kraji. Jedná se o čerpání finanční podpory pro autobusovou a vlakovou dopravu pro 
základní a mateřksé školy v období 1. 4. – 31. 12. 2024. Školy finanční podporu využívají 
pro návštěvu vzdělávacích center Sféra v Pardubicích a Planeta Hlinsko. 

c. Plán aktivit na podzim 2024 

S plánovanými aktivitami na podzim 2024 seznámila Řídící výbor Kateřina Novotná. 
Veškeré plánované aktivity vychází z potřeb území, z jednání Pracovních skupin i 
z osobních setkání s pedagogy. V průběhu následujícího týdne bude do škol rozeslána 
souhrnná nabídka aktivit pro přihlašování pedagogů a tříd. 

7. Informace z MAS NAD ORLICÍ, o. p. s. 

Slovo dostala Martina Lorencová, ředitelka NAD ORLICÍ, o. p. s., která přítomné 
informovala o výzvách MAS. V rámci IROP 2021+ proběhla výzva na podzim, bylo 
podpořeno 12 projektů. Nyní běží do 28. 6. 2024 zbytková výzva s alokací 4 mil. Kč. Výzva 
z programu Společná zemědělská politika byla ukončena 7. 5. 2024. Přijato bylo 69 
projektů, z toho 12 bylo podaných mateřskými školami. Předpoklad je, že nebudou 
podpořeny všechny přijaté projekty. Další výzva bude v lednu 2025, kde bude snaha 
podpořit projekty nyní nepodpořené. Podmínky budou pravděpodobně stejné a není 
potřeba aby byl projekt v souladu se Strategickým rámcem MAP.  

8. Informace z MAS Litomyšlsko, o. p. s. 

Následně si slovo vzala Anna Ludvíčková z MAS Litomyšlsko, která poskytla informace 
pro školy a školská zařízení z Vysokého Mýta, Českých Heřmanic, Hrušové, Nových 
Hradů, Tisové a Zálší. V rámci IROP 2021+ proběhly dvě výzvy na podzim 2023, bylo 
podpořeno 7 projektů, z toho 2 MŠ a 5 ZŠ. Zbytková alokace bude využita na další výzvu, 
a to pravděpodobně ve 2. polovině letošního roku. V rámci Společné zemědělské politiky 
bude výzva vyhlášena pravděpodobně ve 2. čtvrtletí 2024. Čerpání finanční podpory 
z projektu Podpora mobility Pardubického kraje nabízí i pro MŠ, ZŠ a SŠ, mají časové 
rozmezí pouze do 30.11.2024. Dále nabízí bezplatnou pomoc se šablonami OP JAK. 

9. Diskuze 

Paní Richter sdílela svou zkušenost s diseminací evaluace KAP, které proběhlo 
telefonním rozhovorem. Dále informovala členy Realizačního týmu a Řídícího výboru o 
průběhu návštěvy pana prezidenta Petra Pavla v Pardubickém kraji. V neposlední řadě 
přinesla téma duplicity v klíčové aktivitě polytechnika. Dochází k ní na krajské a místní 
úrovni, což se aktuálně řeší a bude se nastavovat spolupráce s IDZ. 



 

  

 
 

Paní ředitelka Pátková dávala pozitivní zpětnou vazbu na proběhlý Koučink pro 
management škol konaný v Akademii Libchavy. 

Paní Ředitelka Filipová se dotázala, zda je ve vzdělávacím centru Sféra v Pardubicích 
program vhodný pro žáky ZUŠ – realizační tým zjistí a kontaktuje paní ředitelku. Dále zve 
všechny na vystoupení ZUŠ 8. 6. v čase 10 – 18 h v Klášterních zahradách v Litomyšli. 

Petra Čejková informovala členy o dalším setkání, které by mohlo proběhnout 
v listopadu nebo prosinci 2024. 

Protože nebyly další podněty do diskuze, ukončila Veronika Pažinová druhé setkání 
Řídícího výboru. Přítomným poděkovala za jejich čas a za spolupráci. 

 

 
 
 
Zápis uskutečnila: Bc. Kateřina Novotná, DiS. 
Zápis ověřila: Bc. Edita Lipavská 
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